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Zápis z konference subjektů 
Jihočeské oblasti ČJF 

2021 

 

Den konání 6. října 2021  

Místo konání Kněžská 86/11, 370 01 České Budějovice  

Čas od: 18:30 do: 22:00  

  

Přítomnost členů JČ oblasti Přítomno 14 zástupců subjektů JČ oblasti ČJF z celkového 
počtu 125 – 11,2 % 

 

Přítomnost hostů Antonín Terber Zástupce KRK  

Jiří Skřivan Zástupce VV  

Martin Blažek Zástupci kandidáta na 
prezidenta ČJF Ing. L. Krulicha 

 

Kateřina Vašáková  

Vzhledem k menší než nadpoloviční účasti byl začátek konference posunut na 19:00 hod.  

  

Program jednání:  

 1) Zahájení 

2) Schválení programu 

3) Zpráva předsedy oblastního výboru o činnosti oblastního výboru, 

4) Zpráva předsedy oblastního výboru o hospodaření oblasti, 

5) Volba delegátů oblasti pro konferenci ČJF. 

6) Diskuse. 

7) Návrh a schválení usnesení 

8) Závěr 

 

Průběh jednání a přijatá usnesení:  

1. ZAHÁJENÍ  

 Předseda OV Ing. Jiří Mayer přivítal přítomné účastníky a hosty a pověřil vedením 
konference Mgr. K. Hanušovou. 
 
Konference jednomyslně zvolila pracovní komise ve složení: 
- mandátová a volební – V. Horký, F. Žlábek, p. Kamírová 
- návrhová - Ing. H. Civišová, Ing. Z. Horká, A. Husák 

 

hlasování Pro:14 Proti:0 Zdržel se:0 

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU  

 Ing. Jiří Mayer navrhl změnu programu vložením bodu 5. OCENĚNÍ NEJLEPŠÍHO 
KONĚ A JEZDCE OBLASTI ZA ROK 2020 

 

hlasování Pro:14 Proti:0 Zdržel se:0 

3. a 4. ZPRÁVA O ČINNOSTI OBLASTNÍHO VÝBORU A O HOSPODAŘENÍ OBLASTI  

 Přednesla Mgr. K. Hanušová a konference ji vzala na vědomí.  
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5 OCENĚNÍ NEJLEPŠÍHO KONĚ A JEZDCE OBLASTI ZA ROK 2020  

 Předseda OV  ocenil výsledek olympijského týmu dvojice Kamil Papoušek a Warness ZH, 
poděkoval také zástupci majitele koně Ing. K. Kratochvílemu a J. Štěrbovi za jejich podporu. 

 

    

6 VOLBA DELEGÁTŮ OBLASTI PRO KONFERENCI ČJF 13.10.2021 NYMBURK  

 Byla navržena změna způsobu hlasování na volbu aklamací  

Pro: 14 Proti:0 Zdržel se:0 

  

Navržení delegáti byli zvoleni: 
1. Antonín Husák 

 

Pro:14 Proti:0 Zdržel se:0 

2. Ing. Jiří Mayer  

Pro: 13 Proti:0 Zdržel se:1 

3. Luboš Kozák  

Pro:13 Proti:0 Zdržel se:1 

4. Mgr. Kateřina Hanušová  

Pro: 14 Proti:0 Zdržel se:0 

5. Ing. Jana Kreidlová  

Pro: 14 Proti:0 Zdržel se:0 

Náhradník Ing. Hana Civišová  

Pro: 14 Proti:0 Zdržel se:0 

7 DISKUSE  

 Mezi delegáty proběhla dlouhá diskuze o problémech s činností ČJF a váznoucí komunikací 
uvnitř ČJF, mezi jednotlivými členy, sekretariátem, VV a Radou ČJF. Bylo zmíněno několik 
konkrétních příkladů z praxe uplynulého období – malá podpora pořadatelů malých závodů, 
nedokončený systém kategorizace jezdců, SCM, zastaralé stanovy, velmi špatná komunikace 
se zaměstnanci sekretariátu ČJF v Praze, nedostatečná informovanost řadových členů ČJF. A. 
Terber apeloval na využívání orgánů ČJF podle jejich pravomocí dle stanov. V rámci diskuse 
přečetl Ing. Jiří Mayer výzvu k zamyšlení o volbě prezidenta České jezdecké federace. 
Poté byl dán prostor pro vystoupení hostů. K. Vašáková a M. Blažek jako zástupci Ing. L. 
Krulicha, kandidujícího na post prezidenta ČJF, seznámili delegáty s nejdůležitějšími body 
jeho volebního programu a vizí vedení ČJF do budoucna. M. Blažek pak reagoval na 
konkrétní dotazy k jednotlivým zmíněným bodům, a také na dotaz týkající se střetu zájmů. 

 

8 NÁVRH A SCHVÁLENÍ USNESENÍ  

 Předsedkyně návrhové komise Ing. H. Civišová přečetla delegátům návrh usnesení, který 
byl jednomyslně schválen 

 

 Pro: 14 Proti:0 Zdržel se:0 

9 ZÁVĚR  

 Předsedající poděkoval všem za účast a konferenci ukončil.  

    
 
 
Dne 6.10.2021 v Českých Budějovicích                    zapsala: Ing. Jana Kreidlová 
 


